
УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

   ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

 П Р О Т О К О Л  № 25 

 

                                           засідання виконавчого комітету 

 

 

05 липня 2023 року                                          Засідання розпочато:  о 10.00 

                          Засідання закінчено:   о 10.25 

 

                                        ВЗЯЛИ УЧАСТЬ У ЗАСІДАННІ : 

 

Андріїв Б.Є.                               міський голова 

 

Чорній І.І.                                            секретар ради 

 

Погорєлов А.В.                                   заступник міського голови 

 

Борець В.О.                                         заступник міського голови 

 

Рахівський Ю.В.                                 заступник міського голови 

 

Фартушок І.І.                                      керуючий справами виконкому 

 

  

   ЧЛЕНИ ВИКОНКОМУ: 

 

 

Гуй С.О.,  Драшковці А.-Р. А., Курах І.І.,  Прозор Н.Є., Штефанюк Б.І. 

 

  

Відсутній:  Пинзеник В.В. - відрядження 

   

 

        ПРИСУТНІ ПРАЦІВНИКИ:  

 

Ленько А.Ю.                    - начальник  управління правового  

                                          забезпечення 

                                                           

Козак Н.Д. - начальник відділу документального та організаційного 

забезпечення  

 

Романюк С.В.                 - заступник начальника  відділу документального та 

організаційного забезпечення 



 

   ПРИСУТНІ   ВІД УСТАНОВ ТА ОРГАНІЗАЦІЙ: 

 

  Пантьо М.М.      – заступник керівника Ужгородської окружної прокуратури 

 

 

 при обговоренні та внесенні проєктів рішень 

 

Чернобук А.Л. - начальник управління у справах культури, молоді та 

спорту 

Пуглик О.І. - начальник відділу програмного забезпечення 

управління  програмного та комп’ютерного 

забезпечення 

Аділова С.Я. - заступник директора департаменту соціальної 

політики 

Бобик П.І. - начальник відділу транспорту 

Стричик О.Г. - заступник начальника управління містобудування та 

архітектури 

Турянчик О.О. - заступник директора департаменту, начальник 

управління житлово-комунального господарства  

департаменту міської інфраструктури 

Свереняк Я.О. - начальник відділу управління комунальною 

власністю та земельними ресурсами департаменту 

міської інфраструктури 

Геворкян Д.С. - директор КП «Архітектурно-планувальне бюро» 

Арокгаті М.Ю. - начальник служби у справах дітей 

Зотова О.С. -  начальник управління державного архітектурно-

будівельного контролю 

Бокоч Ю.М. - депутат міської ради 

Маєрчик П.С. - депутат міської ради 

Штефуца В.О.  - начальник  відділу з питань запобігання та виявлення 

корупції 

Кохан А.І. - начальник відділу інформаційної роботи 

Пшенична І.М. - головний спеціаліст відділу інформаційної роботи 

Кочмарь М. - представник телеканалу «21 Ужгород» 

Єршов Е. - представник телеканалу «21 Ужгород» 

 

Міський голова  ознайомив з порядком денним  засідання виконкому,  

доповненням та додатково поданим проєктом «Про передачу необоротних 

активів, виробничих запасів, грошових документів, активів на відповідальному 

зберіганні» до плану проведення засідання. За порядок денний за основу,   

доповнення до нього та в цілому голосували  одноголосно.   

 

СЛУХАЛИ: Про Програму  підтримки підрозділів Управління Держспецзв’язку в 

Закарпатській області на 2023 рік.   
Доповідав: Ленько А.Ю. 



Голосували за прийняття рішення  одноголосно.  

ВИРІШИЛИ: Рішення № 350 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про опорядження фасаду будівлі комунального закладу 

«Ужгородська музична школа № 1» Ужгородської міської ради. 

Доповідала: Чернобук А.Л. 

Голосували за прийняття рішення  одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: Рішення № 351  прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про погодження місця встановлення пам’ятного знаку на честь 

закарпатців, які брали участь в антикомуністичній революції 1968 

року в Чехословацькій республіці.   
Доповідала: Чернобук А.Л. 

Голосували за прийняття  рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 352  прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про відкриті дані Ужгородської міської ради, її виконавчих органів 

та комунальних підприємств.  
Доповідав: Пуглик О.І. 

Голосували за прийняття  рішення з доповненням у додаток 1 

одноголосно.  

ВИРІШИЛИ: Рішення № 353  прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження акта.  
Доповідала: Аділова С.Я. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 354 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку щодо доцільності залучення 

комунальним підприємством «Ужгородський муніципальний 

транспорт» Ужгородської міської ради кредиту від Європейського 

інвестиційного банку під гарантію Ужгородської міської ради. 

  Доповідав: Бобик П.І. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття  рішення  з доповненнями у розділах 1, 2, 4 

Висновку одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 355 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про часткові зміни у складі комісій. 

 Доповідала: Козак Н.Д. 

Голосували за прийняття  рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 356 прийняти (додається). 

 

 



 

СЛУХАЛИ: Про надання паспортів відкритих літніх майданчиків. 

  Доповідала: Стричик О.Г. 

Голосували за прийняття  рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 357 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про анулювання дозволу на розміщення зовнішньої реклами. 

  Доповідала: Свереняк Я.О. 

Голосували за прийняття рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 358 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про переведення житлового приміщення у нежитлове. 

 Доповідала: Свереняк Я.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення  № 359 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про квартирний облік. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 360 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про укладення договорів найму жилого приміщення. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 361 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про приватизацію державного житлового фонду. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно.  

ВИРІШИЛИ: Рішення № 362 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на проведення робіт з порушення цілісності 

об’єктів благоустрою. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Виступили: Ленько А.Ю., Борець В.О., Погорєлов А.В.,  Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення з відмовою  пункти 1.3, 1.4 

доповнення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 363 « Про  надання та відмову в наданні дозволів на 

проведення робіт з порушення цілісності об’єктів благоустрою» 

прийняти  (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження технічних умов. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення: «за» -9, «проти» - 0, «утрим.» - 0, 



«не голосував» - 2. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 364 прийняти (додається). 

СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень міського голови. 

Доповідала: Турянчик О.О. 

 Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 365 прийняти (додається). 

             

СЛУХАЛИ: Про передачу необоротних активів, виробничих запасів, грошових 

документів, активів на відповідальному зберіганні. 

Доповідала: Турянчик О.О. 

 Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 366 прийняти (додається). 

               

СЛУХАЛИ: Про видачу дублікатів та внесення змін до свідоцтв про право 

власності на нерухоме майно. 

Доповідала: Геворкян Д.С. 

 Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 367 прийняти (додається).  
  

       Далі взяв слово Рахівський Ю.В. Він повідомив про те, що  з ним ніхто не 

погоджував  уведення його до складу виконкому. Звіти всіх  підрозділів, якими він 

курує  прийняті на виконкомі, а його звіт  не прийнятий на сесії міської ради, а робота 

визнана незадовільною, і за які заслуги його включено до складу виконкому.  Звернув 

увагу на те, що на цю сесію внесено проєкт рішення № 1441 про виведення з членів 

виконкому трьох заступників, яких увели, і  яка доцільність  введення і виведення, а 

мотивуюча частина  і супровідна записка, підготовлена юридичним управлінням до  

проєкту - сплошний набір посилань на законодавчі акти. В кінці сказав, що ми 

живемо у правовій державі «так живім у ній». 

 

          Наступні питання порядку денного розглядалися в закритому режимі 

               

СЛУХАЛИ: Про погодження на виїзд дітей за межі України.  

Доповідала: Арокгаті М.Ю. 

 Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 368 прийняти (додається). 

               

               

 

 

 Міський голова                                                                       Богдан АНДРІЇВ 
 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


